
کدخدایی:  عضو حقوقدان شورای نگهبان خبر داد:

سال ۸۸ امکان اعتراض فراهم شد اما...
  پروین، عضو حقوقدان شورای نگهبان: 
تایید حق دانستن دلایل  رد صلاحیت 

عباسعلی کدخدایی، رئیس پژوهشکده شورای نگهبان، در 
همایش »یاران خراسانی« با بیان اینکه تحولات و انقلاب ها 
در کشورهای مختلف اتفاق می افتد، خاطرنشان کرد: ویژگی 
انقلاب ما »الهی بودن« و »معنوی بودن« آن بود و برای ما 
مهم این بود که یک نظام اسلامی داشته باشیم. وی افزود: با 
تدوین قانون اساسی توانستیم برای نخستین بار یک نظام 
دینی مردم سالار را شکل دهیم. آنچه در قانون اساسی آمده، 
علاوه بر تعریف نظام به عنوان نظام دینی، جریان احکام 
دینی در آن بوده و در اصل۴ قانون اساسی نیز یک تضمین 
قطعی و قانونی برای اسلامی بودن احکام قانونی ما ایجاد 

شده است. اهم اظهارات کدخدایی به شرح زیر است:
 کشورهای دیگری هم هستند که عنوان جمهوری اسلامی 
را انتخاب کرده اند، این کشورها، تضمینی برای اجرای 
قوانین اسلامی پیش بینی نکرده اند و الزاما در آن احکام 
اسلامی اجرا نمی شود. اجرای احکام اسلامی در جامعه، 
آرمان مشروطه خواهان اصیل بود که البته موفق نشدند 
و در نهایت این آرمان پس از پیروزی انقلاب محقق شد.

   نکته دیگر در شکل گیری و پیروزی انقلاب اسلامی این 
بود که یک تحول اساسی در نگاه مسئولان کشور شکل 

گرفت و نگاه مردمی بر مسئولان حاکم شد.
   با اشاره به فرمایشات رهبری در دیدار با فرماندهان سپاه 
پاسداران انقلاب اسلامی و بسیج: در دوران انقلاب، 
دشمن همواره برای ما مشکل آفریده است. جنگ 
تحمیلی، غائله منافقان، تحریم ها، موضوع هسته ای، 
شهادت شهید سلیمانی، اغتشاشات و ... همه با طراحی 
دشمن بوده است، اما این مشکلات با همراهی مردم 
و با مقاومت به پایان رسید. ما به تعبیر رهبر انقلاب 
سربالایی ها را پشت سرگذاشته ایم و ان شاءا... شاهد 

پیروزی نهایی خواهیم بود.
    با اشاره به برگزاری انتخابات پیش رو: انتخابات همیشه 
مدنظر دشمن بوده و می خواهد از این طریق به ما ضربه 
بزند. برای نمونه در اتفاقات سال ۸۸ هرگونه امکانات 
برای رسیدگی به اعتراضات فراهم شد، اما برخی 

نپذیرفتند و مقابل رأی مردم ایستادند.
   برای انتخابات آینده هم دشمن طراحی دارد. امنیت، 
سلامت، رقابت و مشارکت را رهبری در ابتدای سال 
به عنوان چهار راهبرد انتخابات مشخص کردند و ما نیز 
هر جایی که هستیم و در هر دستگاه و سازمان باید وظیفه 
خود را انجام دهیم. باید تلاش کنیم قوانین مؤثر و کارآمد 
تدوین شود و البته از حضور مردم غافل نشویم. ما همواره 
به حضور مردم افتخار کرده ایم و اتکای نظام جمهوری 

اسلامی به مردم است.
   مسائل با حضور بسیجی وار مردم حل می شود و امیدواریم 
بتوانیم در هر جایی هستیم، وظایف خود را به خوبی 
انجام دهیم. اشکالاتی در قوانین و روش ها وجود دارد، 
اما دلیل نمی شود که پایبند قانون نباشیم. همچنین یک 
عضو شورای نگهبان تاکید کرد قانون جدید انتخابات بر 
»شفافیت« و »پاسخگویی« تاکید دارد. خیرا... پروین، عضو 
حقوقدان شورای نگهبان در سلسله نشست های مباحث 
دانش پارلمانی که با عنوان »قانون جدید انتخابات و تاثیر 
آن بر مشارکت و شفافیت«، اظهار داشت: ناچار هستیم به 
فراخور زمان و با توجه به شرایط و اقتضائات جدیدی که 
برای کشور به وجود می آید، به اصلاح قوانین بپردازیم. از 
این رو قانون انتخابات مجلس شورای اسلامی اصلاح شد. 
البته بر اساس سیاست های کلی انتخابات ابلاغی مقام 
معظم رهبری در سال ۱۳۹۵ انتظار بود اصلاح قانون 
انتخابات زودتر اتفاق می افتاد. وی با بیان اینکه اصلاحات 
خوبی در قانون انتخابات مجلس شورای اسلامی به وجود 
آمده است، گفت: افزایش اعتماد عمومی موجب افزایش 
مشارکت مردم خواهد شد و در این رابطه دو عنصر 

»شفافیت« و »پاسخگویی« بسیار موثر هستند.
اهم اظهارات عضو حقوقدان شورای نگهبان را به نقل از 

سایت این شورا بخوانید؛
  باید در انتخابات ها حقوق مردم و داوطلبان حفظ شود، 
مرحله »پیش ثبت نام« در راستای حقوق مردم و 
داوطلبان پیش بینی شده است. بر اساس قانون جدید 
متقاضیان می توانند به نتایج استعلام ها اعتراض کنند. 
نهادها نیز ملزم به پاسخگویی هستند و اگر پاسخ ندهند، 

مجازات برای آنها تعیین شده است.
  بررسی صلاحیت ها نیز طبق قانون باید براساس اسناد و 
ادله انجام شود. براساس شنیده ها و گفته ها نمی توان به 
بررسی صلاحیت ها پرداخت و برای تایید یا عدم تایید 

باید اسناد و ادله کافی وجود داشته باشد.
    در قانون جدید برای اولین بار دو حق برای داوطلبان به طور 
ویژه در نظر گرفته شده است، حق شنیدن توضیحات و 
بررسی دلایل و مدارک داوطلب و حق دانستن دلایل عدم 
تایید صلاحیت به صورت کتبی از جمله ویژگی های قانون 

جدید )اصلاح قانون انتخابات مجلس( است.
  حق برابری نامزدها از فرصت های تبلیغاتی و ساماندهی 
و نظم دهی به ستادهای حقیقی و مجازی از وجوه قابل 
توجه قانون جدید است. البته این موضوعات در قانون 
آمده و اجرای آن بستگی به عملکرد مجریان و آگاهی 

عموم مردم دارد و همه باید مطیع قانون باشند.

آرمان ملی – مطهره شفیعی: ظاهرا برخی 
از اخراج اساتید  خوشحالند البته نه برای اینکه 
دانشگاه از تفکرات مخالف آنها خالی می شود بلکه 
دوستان و یارانشان که سابقه تدریس ندارند، بر 
کرسی اساتید مشهور و معروف می نشینند تا اگر 
ایرادی به عملکردشان گرفته شد، با غرور بگویند 
که نظریات اساتید دانشگاه های مطرح را اجرا 
می کنند! برخی هم با نوشتن مقاله و مصاحبه  

رضایت خود را اعلام می کنند. 

   چه جریانی پشت اخراج هاست؟
اما چه جریانی زمینه ساز اخراج اساتید مطرح 
است؟ با مرور مواضع برخی در روزهای اخیر 
می توان گمانه هایی را درباره افراد پشت پرده اخراج 
اساتید مطرح کرد. مثلثی که تصور می کند اخراج 
اساتید به مثابه فتح الفتوح است! اعضای این مثلث 
شناخته شده هستند:»سعید جلیلی، حسین 

شریعتمداری و امیرحسین ثابتی«.

    امیرحسین ثابتی جوان ترین عضو 
مثلث

 در روزی که خبر برکناری زارچی استاد 
باتجربه دانشگاه شریف مطرح شد، خبر رسید که 
امیرحسین ثابتی که دلیل آشنابودن نامش تنها  
اجرا  در برنامه جهان آرا  در شبکه افق بوده است، 
عضو هیات علمی دانشگاه شریف شده است. در 
حالی که انتقادات زیادی به این خبر مطرح می شد، 
ثابتی در دفاع از خودش مانند همیشه به جریان 
اصلاحات تاخت و نوشت: »تعدادی از اکانت های 
فیک توئیتر، کانال های اصلاح طلب و ضدانقلاب 
پروژه مشترکی را شروع کردند؛ چرا امیرحسین 
ثابتی قرار است از مهرماه در دانشگاه شریف درس 
انقلاب اسلامی را تدریس کند؟ چرا نباید در 

دانشگاه تدریس کنم؟« 

    شریعتمداری چه هدفی را دنبال 
می کند؟

پس از آن حسین شریعتمداری برای دفاع از 

ثابتی دست به قلم شد و در ادبیاتی مشابه مجری 
جهان آرا نوشت: »برادران متعهد و صاحبنظرمان 
آقایان دکتر امیر حسین ثابتی و عباس موزون 
به عنوان استاد مدعو برای تدریس انقلاب اسلامی 
و آئین زندگی به دانشگاه شریف دعوت شده 
بودند. انتشار این خبر بلافاصله با هجوم همه جانبه 
گروه های غربگرا و برخی از مدعیان اصلاحات 
رو به رو شد.چرا؟! تنها استناد آنها به تعهد این 
دو برادر به اسلام و انقلاب اسلامی و ضدیت 
بارها اعلام شده آنان با دشمنان نشان دار ایران 
اسلامی است!« مدیرمسئول کیهان نوشت: 
»چند تن از اعضای هیات علمی دانشگاه ها که 
در جریان اغتشاشات پاییز سال گذشته نه فقط 
از اغتشاشات و اغتشاشگران حمایت کرده بودند 
بلکه در پاره ای از موارد با اراذل و اوباش اغتشاشگر 
در جنایت علیه مردم مظلوم این مرز و بوم همراه 
بوده اند، از دانشگاه اخراج شده اند و این کمترین 
و پیش پا افتاده ترین مجازات در مقابل اقدامات 
پلشت و غیر انسانی آنهاست.« مشخص نیست 
هدف شریعتمداری از هجمه ادامه دار به اساتید 
برکنار شده، چیست چرا که دیروز هم با »فارس« 
مصاحبه کرد و این بار روحانی را به سبب دفاعش 
از اساتید اخراج شده، هدف قرار داد. مدیرمسئول 

کیهان در واکنش به اظهارات رئیس جمهورسابق 
درباره قطع همکاری برخی دانشگاه ها با تعدادی از 
اساتید بیان داشت: »باید از آقای روحانی و برخی 
دیگر از هم حزبی های ایشان پرسید که کدامیک از 
چند نفر، »استاد برجسته!« بوده اند؟! کدام استاد 
برجسته ای با دشمنان مردم وطن خود همکاری 
می کند؟!« برخی پس از اطلاع از این اظهارات 
شریعتمداری این سوال را مطرح کردند که آیا او 
می تواند درباره سوابق علمی ثابتی توضیح دهد 
که  از جلوس او بر کرسی استاد دانشگاهی  دفاع 
می کند؟ ضمن اینکه چرا از ذکر نام اساتیدی که 
مدعی است برجسته نیستند، خودداری می کند؟ 
آیا از انتشار رزومه علمی و فعالیت های دانشگاهی 
آنها هراس دارد که پرونده ثابتی در برابر آن، 

ناچیز است؟

   نقش مرد درسایه 
ضلع سوم این مثلث سعید جلیلی است که 
اظهارات ثابتی آن را مشخص کرد. او در پاسخ 
به گزارش یک رسانه نوشته است: »در بخشی 
از گزارش نیز آمده: »ثابتی، عضو جبهه پایداری 
و از چهره های نزدیک به سعید جلیلی قرار است 
در دانشگاه شریف به دانشجویان درس انقلاب 

اسلامی بدهد.« لازم به ذکر است که عضویت بنده 
در جبهه پایداری کذب است و تا امروز در هیچ 
حزب و گروهی حتی یک ثانیه عضویت نداشته ام 
البته نزدیک بودن مواضع فکری بنده به دکتر 
جلیلی به عنوان یکی از سالم ترین سیاستمداران 
تاریخ انقلاب که کوچک ترین نقطه خاکستری در 
زندگی ایشان وجود ندارد، کاملا درست است و به 
این مساله نیز افتخار می کنم.« پیش از این هم 
این مجری جوان بارها در مواقعی که این ضلع 
مثلث نیاز به حمایت داشت، کوتاهی نکرد مانند 
سال ۹2 که گفت: »جلیلی مصداقی از عقلانیت 
انقلابی است که نیازمند آن هستیم، اعتدالش 
در خط امام بودن مطرح است.« ثابتی در سال 
۹7 خود را سخنگوی جلیلی می دانست و درباره 
سفر بدون تشریفات او به شیراز نوشت: »با توجه 
به اینکه انتخابات ریاست جمهوری ۱۴۰۰ هفته 
بعد برگزار می شود، سعید جلیلی که پیش از این 
تمامی سفرهای خود را با پرواز اختصاصی یا ده ها 
ماشین اسکورت انجام می  داد در آستانه انتخابات 
طی اقدامی پوپولیستی با اتوبوس و بدون محافظ 
به کرمانشاه سفر کرد!« حسین شریعتمداری هم 
رابطه نزدیکی با سعید جلیلی دارد و بارها تصاویر 

این دو نفر در کنار یکدیگر منتشر شده است. 
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چه جریانی  و افرادی   از برکناری برخی اساتید خوشحالند؟

پشت پرده مثلث اخراج اساتید!
   شریعتمداری: کدام استاد برکنار شده، برجسته بوده؟

آرمان ملی- حمید شجاعی:  اصولگرایان همواره از عدم 
وجود یک حلقه مفقوده در جریان خود رنج برده اند و هیچگاه 
هم نتوانسته اند این مشکل و پاشنه آشیل را برطرف کنند. ادوار 
انتخاباتی مختلف در دهه های 7۰ و ۸۰ و۹۰ بیانگر این مهم است 
که اصولگرایان در اکثر قریب به اتفاق موارد به جهت نداشتن 
»وحدت« مشکلات فراوانی را پذیرا بوده اند و با حضور کاندیداهای 
متعدد در انتخابات ریاست جمهوری مختلف و عدم وحدت در ارائه 
یک لیست انتخاباتی واحد در ادوار مجلس غالبا مقاطع مختلف 
انتخاباتی را به جریان رقیب واگذار کرده اند. اگر هم در اندک 
زمان هایی به جهت عدم حضور و ردصلاحیت چهره های شاخص 
جریان رقیب توانستند پیروز شوند و دست برتر را داشته باشند 
اختلافات درونی باعث شده تا وحدت نیم بند و شکننده آنها از بین 
برود. به عنوان مثال انتخابات مجلس هفتم که با ردصلاحیت برخی 
اصلاح طلبان همراه بود اصولگرایان توانستند اکثریت را به دست 
آورند یا در انتخابات مجالس نهم و یازدهم نیز به همین صورت. 
شورای ائتلاف، شورای وحدت، جبهه پایداری، طیف قالیباف، 
اصولگرایان میانه رو، شریان، حزب مؤتلفه و... از گروه هایی هستند 
که احتمالا مستقلا وارد انتخابات شوند همین رویکرد است که 
باعث شده امروز که کمتر از شش ماه تا انتخابات مجلس دوازدهم 
باقی مانده به روایت خود اصولگرایان منتظر تحرکات احزاب و 
گروه های مختلف در این اردوگاه سیاسی برای انتخابات پیش رو 
باشیم و در نهایت چندین لیست انتخاباتی را مشاهده کنیم. 
ائتلاف شکننده یاران قالیباف و جبهه پایداری در انتخابات دوره 
یازدهم که اساسا جریان رقیب چندان حضوری در آن نداشت نیز 
به یکسال نکشید و اختلاف درون پارلمانی اصولگرایان خیلی زودتر 
از آنچه به نظر می رسید آغاز شد و همچنان ادامه دارد. لذا به نظر 
می رسد برخی چهره های مطرح اصولگرا به جای اینکه با فرار به 
جلو در خصوص جریان مقابل به اظهار نظر بپردازند بهتر است که 
چاره ای برای حل اختلافات درون جریانی، عدم وحدت، تشتت 
و افتراق خود کنند تا هر کس 2 روز نیامده در این جریان ادعای 

استنقلال و سهم خواهی نکند.

   جریانات نوظهور ریشه و عقبه ای ندارند
یک فعال سیاسی اصولگرا در خصوص اختلافات درون جریانی 
اصولگرایان با توجه به انتخابات پیش رو اظهار داشت: بخشی از این 
اختلافات به برخی سهم خواهی های گروه هایی که ریشه ندارند اما 
سهم خواهی زیادی دارند باز می گردد. بخشی هم به خودخواهی ها 
باز می گردد. امیررضا واعظی آشتیانی به »آرمان ملی« گفت:  این 
اختلافات در گذشته هم بوده، اما در این انتخابات سر باز کرده و به 
این سمت رفته که گروه های اصولگرا باور کنند که خودشان لیست 
مجزا بدهند. قدرت پول و ثروت خیلی مهم است و احتمال اینکه 
برخی با رانت پول وارد مجلس وارد شوند وجود دارد. وقتی امکانات 
یا پول قابل توجهی برای تبلیغات در اختیار جریانات خاصی قرار 
بگیرد می تواند شایسته سالاری را نیز از بین ببرد. واعظی آشتیانی 
تصریح کرد: معتقدم اگر اصولگرایان در انتخابات وحدت نکنند قطعا 
در آرای شان چالش ایجاد شده و رای ها تقسیم خواهد شد و اینگونه 
نیست که گروهی بگوید اگر تنها ورود کنم پیروز انتخاباتم. گرچه 
برخی معتقدند که به قیمت عدم موفقیت هم باید با لیست جدا وارد 
شوند. وی تاکید کرد: اگر اصولگرایان به وحدت نرسند باید چالش های 
پیش رو را هم بپذیرند. عضو حزب مؤتلفه اذعان کرد: برخی جریانات 
که یکباره در اصولگرایی ظاهر می شوند ریشه و عقبه ای ندارند 
و به یک جریان مادر وابسته هستند و می خواهند در چانه زنی ها 
سهم خواهی خود را بیشتر کنند. واعظی آشتیانی تصریح کرد: برخی 
جریانات هستند که خیلی آرام سهم خواهی خود را انجام می دهند 
و جبهه پایداری را سیبل کردند تا برخی گروه های تازه ظهور کرده 
سهم بگیرند. برخی جریانات دم انتخابات ظهور می کنند که چیزی 

مجزا از دیگران ندارند و به دنبال سهم خواهی هستند.

     نتیجه انتخابات مجلس بر ریاست جمهوری اثر می گذارد
رئیس شورای ائتلاف نیروهای انقلاب با اشاره به انتخابات سالجاری 
در کشور، گفت: هنوز فضای کشور انتخاباتی نشده و فاصله هم زیاد 
داریم تا انتخابات، البته به دلیل قانون جدیدی که پیش ثبت نام ها 
را اضافه کرده بود، ثبت نام ها کلید خورد، به یک معنا ولی هنوز 

نمی شود در مورد فضای سیاسی کشور یک سخن واقع بینانه ای 
ارائه کرد. غلامعلی حداد عادل افزود: نکته ای که مسلم است، نتیجه 
انتخابات مجلس روی انتخابات ریاست جمهوری اثر می گذارد، حالا 
بنده به قاطعیت نمی توانم بگویم هر جریانی در مجلس پیروز بشود 
در ریاست جمهوری پیروز می شود، اما با توجه به تجربه ای که در 
گذشته وجود داشته، این موضوع یک شاخص است. وی با اشاره به 
ماهیت اصلی وظایف نمایندگان مجلس، اذعان کرد: توقع بخشی 
مردم از مجلس یک توقع درستی نیست، تصورشان از قوه  مقننه، قوه 
قانون گذاری نیست و مردم توقعاتی که از دولت باید داشته باشند، از 
مجلس دارند و مردم فکر می کنند یک نماینده خوب نماینده ای است 
که به فکر مسائل منطقه ای و جاده کشی و احداث فرودگاه باشد و 
می روند سراغ کسانی که این وعده را می دهند. رئیس مجلس هفتم 
بیان کرد: هر کسی بیشتر وعده بدهد، رأی بیشتری می آورد و با یک 
چنین تصوری بعضی از نمایندگان وارد مجلس می شوند و اینگونه 
است که فرصتی برای فلان نماینده ای که با چنین نگاهی وارد مجلس 
شده، برای یک قانونگذاری خوب ایجاد نمی شود. حداد عادل با ارائه 
تحلیلی از آرایش سیاسی گروه های مختلف در انتخابات پیش رو، افزود: 
درباره انتخابات این دوره احساس ما این است که یک تکثر بیشتری در 
فهرست های مختلف دیده بشود. وی ادامه داد: استنباط ما این است 
که جریان اصلاحات بعضی از احزاب شان در انتخابات شرکت خواهند 
کرد، مثل کارگزارانی ها و اعتدالی ها و شاید هم یک پیوندی بین 
بخشی از جریان اصلاحات و اعتدالی ها ایجاد بشود و با یکدیگر لیست 
مشترک بدهند و به نوعی آقای نوبخت در برنامه »صف اول« از رویکرد 
این جریان در انتخابات پیش رو پرده برداشت. رئیس شانا عنوان کرد: 
احتمالا جبهه پایداری و جریان عدالت خواه هم شرکت بکنند و لیست 
بدهند،  از این منظر ما شاهد رقابت گروه های مختلف خواهیم بود. وی 
با اشاره به بحث مشارکت در انتخابات، عنوان کرد: از نظر مشارکت 
هنوز نمی شود پیش بینی کرد که دقیقا چه میزانی از مردم در انتخابات 
شرکت خواهند کرد. حدادعادل تصریح کرد: با همه این تفاسیر، تمام 
تلاش مان این است که انتخاباتی با یک مشارکت قابل قبول داشته 

باشیم و این موضوع به نفع همه مردم ایران است.

چند دستگی اصولگرایان چند ماه مانده به انتخابات مجلس

به جای رقیب، خودتان را دریابید
      امیررضا واعظی آشتیانی در گفت و گو با »آرمان ملی«:  عدم وحدت به سهم خواهی ها بازمی گردد

    غلامعلی حدادعادل:  کارگزاران و اعتدالی ها لیست مشترک  می دهند

غضنفرآبادی: برای ادبیات 
میرسلیم تاسف می خورم

یعنی چه زدوبند در مجلس 
حاکم است؟

 میرسلیم: می دانستم اما نگفتم

آرمان ملی: مصاحبه مصطفی میرسلیم، 
پیرامون  خبرآنلاین  در  تهران  نماینده 
مدیریت  نوع  و  شاسی بلند  خودروهای 
قالیباف بر مجلس، همچنان با واکنش همراه 
است. او در بخشی از این گفت وگو تاکید 
کرده بود »متهم اصلی پرونده خودروهای 
شاسی بلند، مدیریت مجلس است.« روز 
دوشنبه مجتبی توانگر، نماینده نزدیک به 
قالیباف از ادعای میرسلیم درباره خودروهای 
شاسی بلند انتقادات تندی مطرح کرد و 
دیروز هم یک نماینده دیگر مجلس به 

اظهارات میرسلیم واکنش نشان داد.

تاسف  میرسلیم  ادبیات  برای     
می خورم

موسی غضنفرآبادی درباره ادعاهای 
میرسلیم به سایت »فردا« گفت: ابتدای 
میرسلیم  آقای  که  بود  یازدهم  مجلس 
رشوه ای را به رئیس کمیسیون عمران نسبت 
داد که آن ادعا ناصواب و غیرواقعی بود. امروز 
نیز از این ادبیات و عبارات آقای میرسلیم 
تأسف می خورم. وی با طرح این سوال که 
کجا مجلس پادگانی اداره می شود که آقای 
میرسلیم این ادعا را می کند؟ افزود: موضوع 
دیگر ادعایی است که آقای میرسلیم درباره 
شاسی بلندها مطرح کرد و گفته »۱۵۰ 
نماینده و کارمند مجلس به اسم خانواده ها 
شاسی بلند  خودروهای  آشنایانشان  یا 
گرفته اند«، این کذب است. البته موضوع 
در هیأت نظارت بر رفتار نمایندگان در دست 
بررسی است. رئیس هیأت نظارت بر رفتار 
نمایندگان اظهار کرد: آقای بیگی لیستی 
را از کسانی که شاسی بلند گرفتند، ارائه 
کرد؛ هیأت نظارت بر رفتار نمایندگان از او 
خواست مستندات را هم بدهد اما او گفت 
»شما بررسی کنید.« نمی شود یک نفر بدون 
ارائه مستندات، اتهامی را به کسی نسبت 
دهد. متأسفانه آن حرف ناصوابی و نادرستی 
بود که حالا آقای میرسلیم نیز همان رویه را 

دنبال می کند.

   به هیچ وجه مدیریت مجلس پشت 
قضیه شاسی بلند ها نبود

وی درباره ادعای میرسلیم راجع به مرتبط 
بودن قضیه شاسی بلندها به مدیریت مجلس، 
افزود: به هیچ وجه مدیریت مجلس پشت این 
موضوع نبود. آقای بیگی لیست ادعایی را 
درباره کسانی که شاسی بلند گرفتند، توزیع 
کرد که سر از رسانه ها درآورد. آن لیست 
غیرواقعی و کذب است. هیأت نظارت بر رفتار 
نمایندگان موضوع را بررسی و اعلام کرد 
»ادعای پس گرفتن امضا از طرح استیضاح 
وزیر صمت در ازای گرفتن شاسی بلند دروغ 
است؛ همچنین شاسی بلند گرفتن از طریق 
رانت نیز کاملا دروغ است.« چون ما بررسی 
کردیم و نرسیدیم به اینکه نماینده ای از رانت 
برای شاسی بلند گرفتن استفاده کرده باشد.

 
   یعنی چه زدوبند در مجلس حاکم 

است؟!
رئیس کمیسیون قضائی و حقوقی مجلس 
درباره ادعای میرسلیم مبنی بر »حاکم بودن 
فضای زدوبند بر مجلس« یادآور شد: این 
حرف را کاملا تکذیب می کند یعنی چه که 
گفته شده زدوبند در مجلس است. کلیت 
مجلس از چنین نسبت ناروایی به دور است. 
حالا یک نماینده شاید چنین رویکردی دارد 
اما نباید آن را به کلیت مجلس نسبت داد. 
فضای غالب حاکم بر مجلس انقلابی بودن، 

دلسوزی و پای کار بودن است.
 

   احتمال شکایت از میرسلیم به 
هیات نظارت 

وی درباره امکان شکایت از میرسلیم 
نمایندگان  رفتار  بر  نظارت  هیأت  در 
به دلیل اتهام زنی به کلیت مجلس بیان 
داشت: بله این موضوع جای بررسی دارد. 
بالاخره این حرف ها پیامد و بار حقوقی 
ایجاد  مسئولیت  گوینده  برای  و  دارد 
می کند. آقای میرسلیم باید در این سن 
و سال مطلع حرف بزند، نه آنکه یکجا 
بگوید ۳۰۰ شاسی بلند داده شد و جای 
دیگر بگوید ۱۵۰ تا شاسی بلند داده شد. 
بالاخره کدام آمار درست است. نباید طوری 
حرف زد که در جامعه ایجاد تشویش کند. 
غضنفرآبادی گفت: آقای میرسلیم کسی 
است که در موضوع خودرو با این نوع حرف ها 
مورد اتهام قرار گرفت اما آن زمان کلیت 
مجلس از حیثیت آقای میرسلیم دفاع کرد 
بنابراین نباید خود او حالا چنین تهمت های 

غیرصحیحی را به کس دیگری نسبت دهد.

   می دانست اما نگفت
گفتنی است ۱۸ مرداد مصطفی میرسلیم، 
نماینده مجلس یازدهم درباره موضوع 
دریافت خودروهای شاسی بلند گفت: من هم 
می دانستم اما موضع گیری نکردم. مصطفی 
میرسلیم افزود: تعداد ۱۵۰ نفر خودرو 
گرفته بودند که همه  آنها نماینده نبودند و 

از کارکنان مجلس هم بودند. 
تکریم از خدمات 

رضا داوری 

آیین تکریم از خدمات ۲۵ ساله رضا داوری اردکانی در 
مسئولیت ریاست فرهنگستان علوم و معارفه دکتر محمدرضا 
مخبر دزفولی دیروز در فرهنگستان علوم برگزار شد. دکتر 
سیدمصطفی محقق داماد در این مراسم با بیان اینکه ناسپاسی 
است اگر از دکتر سیدحسن حبیبی در این مراسم نام نبریم، 
گفت: فرهنگستان ها از میراث های ارزنده ایشان است. ایشان 
فرهنگستان ها را تشکیل دادند و اساسنامه  بسیار خوبی را با 
همکاری دوستان تدوین کردند. رئیس گروه علوم اسلامی 
فرهنگستان علوم خاطرنشان کرد: در آن زمان من عضو 
دانشگاه بودم، ولی دیدم فرهنگستان مزه دیگری دارد و آن 
مزه استقلال است و اعضاء را خود انتخاب می کند. عضو پیوسته 
فرهنگستان علوم ادامه داد: به هر حال اساسنامه فرهنگستان 
تغییر کرد، ولی دکتر داوری اردکانی فرهنگستان علوم را با 
کمال اقتدار اداره کردند و در دوران ایشان اساسنامه دوم به 

هیچ وجه اجرا نشد و من کمال تشکر را دارم.

باز هم وعده 
راه اندازی 
شبکه ملی 
اطلاعات 

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: در کشورهایی به 
وسعت جمهوری اسلامی ایران اجرای طرح شبکه اطلاعات 
۱۰ سال زمان نیاز دارد که ما قصد داریم این حجم از کار 
را تا پایان سال ۱۴۰۴ انجام دهیم و در این مسیر نیازمند 
همراهی شهرداری ها هستیم. عیسی زارع پور عصر سه شنبه 
۷ شهریور ۱۴۰۲ در جلسه شورای اداری استان قزوین 
درخصوص شبکه ملی اطلاعات، اظهار کرد: متأسفانه در 
جامعه ما اجرای شبکه ملی اطلاعات اینگونه در ذهن ها 
جانمایی شده که پس از این طرح، اینترنت قطع می شود؛ در 
صورتی که ما با راه اندازی این شبکه قصد داریم در گستره 
جمهوری اسلامی خدمات اینترنتی پرسرعت، با کیفیت و امن 
به مردم ارائه کنیم، در کشورهای پیشرفته نیز ایجاد چنین 
شبکه های دنبال می شود. وی افزود: تاکنون برای بومی سازی 
تجهیزات کشور ۳ هزار میلیارد تومان هزینه کرده ایم و 

به دنبال راه اندازی شبکه پرسرعت در کل کشور هستیم. 


